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PROTOKOLL 
Styrelsemöte 
20240612Teams 

 

Närvarande: Lars-Åke Sjökvist Ordförande  

Vivianne Lindstam Sekreterare  

Göran Carnander Kassör 

Carina Bergander   Tävlingskommittén 

Sonny Myrefelt Ledamot MTBO kommittén 

Mikael Trofast Ledamot U/J kommittén 

Magnus Svensson Konsulent    

Siv Bergander  Hedersledamot /valberedningen  

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. 

Dagordning och föregående mötesprotokoll godkändes.    

 

§ 2 Förslag till rekrytering av valberedning. 

Styrelsen har enligt uppdrag från årsmötet arbetat fram ett förslag som bygger på Smålands 

zonindelning till redskap för rekrytering. Förslaget är framtaget från 2024 till 2032. 

Mötet beslutade att godkänna strukturen med zonindelning, som beroende på potentiella 

ledamöter väljs kan behöva ändras. 

 

§ 3 SmOF vidare arbete med Kompassriktning 2030 

I vår VP finns kommunikationspolicy/plan för Smålands OF. SOFTs plan finns från maj 2023. 

Smålands OF har skrivning i Administrationspärmen, avsnitt 3 (gammalt). 

Mötet beslutar att via kansliet fortsätta bevaka leveransen av statistik från SOFT, Lars Greilert 

och SOFTs hemsida. 

Därefter en analys över relevansen till de siffror som SmOF brutit ner från SOFTs målsiffror till  

2030. Var befinner vi oss? och vad kan vi göra? ett steg kan vara att SOFT behöver förtydliga  

var? och hur? statistiken har bäring digitalt. Av tre mätområden finns idag siffror på två 

medlemmar och aktiviteter, saknas gör antal orienterare. 

 

§ 4 Förhöjd avgift, sprint-SM, Växjö OK (publiktävlingen)                                                                       

Ansökan ej inkommen, mötet beslutade att frågan utgår till dess ev. ansökan inkommer 

formellt. 

§ 5 Novemberkonferens 23 november, Vrigstad. 

Vad vill vi ha för innehåll? Fundera till nästa möte. Vilka frågor är mest angelägna bland 

föreningarna. 
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§ 6 Smålands värdetävlingar, O-Ringen 2024 och 2025, 10MILA (rapporter) 

2024 anmälda nu ca 12800. Funktionärer finns 1000 anmälda, behöver ca 200 till. 2025 en del 

områden saknar ansvariga. 

Funktionärers anmälan är på gång i ett nytt system. 2026 10MILA inga avtal tecknade ännu, ska 

ske efter utvärdering omkring midsommar av årets arrangemang, därefter kommunen. 

 

§ 7 RF/SISU Samverkansplan 2024 

Mötet godkänner förslaget för 2024. 

 

§ 8 SOFTs Tränarutbildning 

Alla utbildningar pausade. När? Nov. eller feb. För Småland är kansliet kontaktperson till SOFT. 

 

§ 9 Ekonomi april och maj 

Följer budget. 

 

§ 10 Ordförande 

Ett antal rapporter från de två genomförda digitala träffar sedan FM i mars mellan SOFT och 

distrikten. SISUs årsmöte, se RF.se. 

Distriktsmöten med SOFT, rapport om nuläget med beslutade motioner från FM i mars.  

SISU i april om olika medel att söka.  

SOFT 16-17/11 ordförandekonferens i Sollentuna. 

Arbetsgruppen ”Bättre tillsammans”, sista mötet nu i maj.  

 

§ 11 Sekreterare 

Inget ytterligare till dagens möte. 

 

§ 12 Tävlingskommittén 

- Tävlingskonferens 16-17 nov. Sollentuna. 

- RF/SISU svar till Pahn om Ölandsdagen. Mötet beslutar att Magnus Svensson tar 

kontakt med RF/SISU Mikael Fagerström. Lars-Åke Sjökvist kontaktar Pahn. 

 

§ 13 Ungdom/Juniorkommittén 

DM-sprint, medaljer utdelade. Dialog kring hur dela ut medaljer och priser. Fråga kring 

ersättning vid resor för ledare. Västervikslägret 45 anmälda. USM-läger i Eksjö mycket positivt. 

USM i Härnösand 30 från Småland. GM på Gotland 80 anmälda från Småland. 

 

§ 14 MTBO kommittén 

DM-sprint i Värnamo. Har informerat och instruerat i ett flertal skolor om MTBO och upplever 

det mycket positivt. Här finns en stor potential för orienteringen. Var finns det centrala 

engagemanget?  

 

§ 15 Bredd/Motionskommittén 

Finns under tävlingskommittén. 

 

§ 16 Valberedning 
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Jobbar på efter förutsättningarna.  

 

§ 17 Konsulent 

Tävlingsmöten med SOFT, svårt att få arrangörer till våra värdetävlingar.  

- Semester v.27-32 (1 juli – 11 augusti) 

 

 

 

 

 

§ 18 Övriga frågor 

Inga övriga frågor idag. 

 

§ 19 Nästa möte  

 

Möten under 2024 den 28/8 , 25/9, 23/10 och den 7/12. 

 

Första möte 2025: den 5/2 

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för 

resor över en kväll. 

 

 

Ordförande  Sekreterare   

 

 

Lars-Åke Sjökvist  Vivianne Lindstam  

 


